



Celebrate Love and Eternity in Style 為您締造甜蜜永恆的回憶

Begin your 'happily ever after' chapter in style at Royal Pacific Hotel, be it a classy and memorable chauffeur-driven Rolls-Royce ride or stay in the romantic wedding suite. We are here to create a sophisticated wedding you have always dreamed of.

皇家太平洋酒店為新人展開幸福美滿的人生新一頁，於婚宴當天您可選擇勞斯萊斯花車服務，或入住浪漫套房一晚，締造永誌難忘的幸福印記。

With a minimum spending of HK\$160,000, you can choose one of the below heartfelt privileges*

凡惠顧婚宴滿港幣\$160,000，可選擇下列其中一項瑰麗禮遇*：

- One night's stay in Terrace Suite at Hong Kong Gold Coast Hotel with complimentary breakfast for 2 at Cafe Lagoon
香港黃金海岸酒店陽台套房住宿一晚，連翌日聆瀾咖啡廳雙人自助早餐
OR 或
- 3-hour chauffeur-driven Rolls-Royce service
3小時勞斯萊斯花車連司機接送服務

China Hong Kong City, 33 Canton Road,
Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong
香港九龍尖沙咀廣東道33號中港城
T: (852) 2738 2236 E: catering@royalpacific.com.hk
www.royalpacific.com.hk



RoyalPacificHotel



royalpacifichotel

*Terms and conditions apply 受條款及細則約束



ROYAL PACIFIC
HOTEL

皇家太平洋酒店

Arrival in Style

乘坐勞斯萊斯氣派登場 讓您的大日子倍添難忘



Terms and conditions 條款及細則:

- Offer is applicable to selected Rolls-Royce model only. 只限指定勞斯萊斯車款。
- The offer is not applicable to confirmed wedding banquet. 優惠不適用於已預訂或確認之婚宴。
- Tunnel fees, parking fees and highway tolls are included. 已包括隧道費、泊車費及高速公路收費。
- The Rolls-Royce service can only be used for 3 hours consecutively from 0800-1700 hours including waiting time.
勞斯萊斯花車服務只限連續使用3小時(早上8時至下午5時), 包括停車等候時間。
- This promotion cannot be used in conjunction with other offers. 此推廣不能與其他優惠同時使用。
- This promotion cannot be redeemed for cash and can only be used on the wedding day.
此推廣不能兌換現金, 亦只限於婚宴當日使用。
- In case of Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted on the wedding day, the Rolls-Royce service will be suspended.
如遇8號或以上強風訊號或黑色暴雨警告訊號, 花車服務將會取消。
- Royal Pacific Hotel reserves the right to cease operation in case of inclement weather.
如遇天氣惡劣, 皇家太平洋酒店有權終止有關服務。
- In case of any dispute, Royal Pacific Hotel reserves the right to make the final decision.
如有任何爭議, 皇家太平洋酒店將保留最終決定權。

A Romantic Stay

入住浪漫套房 共度美麗時光



Terms and conditions 條款及細則:

- Reservation must be made at least 7 days in advance. Subject to room availability and confirmation by the Hotel.
需於最少7天前預訂, 視乎房間供應情況而定, 並以酒店最終確認為準。
- Cancellation or postponement will not be accepted after confirmation.
預訂確認後不得取消或延期。
- Expenses incurred in excess of the amount shall be the responsibility of the guest and the bill should be settled upon check-out.
客人需自行繳交額外費用, 並需於退房時全數繳付。
- The offer can neither be redeemed for cash or other products, nor used in conjunction with any other promotional offers.
優惠不可兌換現金或其他服務, 亦不可與其他推廣優惠同時使用。
- The offer is not applicable to confirmed wedding banquet.
優惠不適用於已預訂或確認之婚宴。
- In case of any dispute, Royal Pacific Hotel reserves the right to make the final decision.
如有任何爭議, 皇家太平洋酒店將保留最終決定權。